

《单词百科:lecturers是什么意思?lecturers怎么发音?lecturers的解释和用法》

英语单词lecturers是什么意思?lecturers怎么读?lecturers怎么发音?简答网为您整理了lecturers的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



lecturers怎么读

lecturers的读音:[' lektʃ ə ə z]

lecturers的意思

1、n. (大学或学院中的) 讲课者, 授课者, (英美大学中的) 讲师(lecturer的名词复数);

lecturers的相关词组

1、teacher lecturer 大学老师;

lecturers的双语例句

1、The students are at one with the lecturers that the college needs modernizing.

学生们一致同意讲师们的建议:学院必须现代化.

2、When I produced this piece of work, my lecturers were very critical.

当我拿出这件作品时, 我的讲师们提出了诸多批评意见。

3、Students and lecturers should be able to use the system to compare notes and ideas.

学生和讲师应该能够使用这个系统来交换意见和感想.

4、The authors, both excellent lecturers, clearly distinguish between general principles and their applications in solving problems.

那些作者, 两位优秀的讲演者, 清楚在解决问题过程中厘清总则和他们的申请.

5、A few lecturers have been improvising to catch up.

部分讲师被临时抽调以救急.

6、A lot of lecturers are unable adequately to convey their knowledge to their students.

许多讲师都不能够充分把自己的知识传授给学生们.

7、Polytechnic lecturers have asked for 12.5 per cent, a claim sure to be laughed out of court.

理工学校的讲师要求12.5%, 这一要求肯定不会予以考虑。

8、Authoritative lecturers, all the lecturers for these courses have the abundant training experience.

讲师权威,金陀螺课程的讲师团队都具有丰富的培训经验和职场工作经验.

9、If they're professors or lecturers, then let them be just that.

该当教授就当教授,该当讲师就当讲师.

10、University lecturers are largely lining up alongside the students.

大部分讲师都是站在学生这边.

11、A report by the Association of University Teachers finds that only 22 per cent of lecturers in our universities are women.

大学教师联合会发表的报告发现只有22%的大学讲师为女性。

12、Lecturers teach classes . But , but they may have or may not have a doctorate.

讲师会教课,但是他们不一定有博士学位.

13、Delores: The lecturers were late, and they sometimes forgot their notes.

黛萝瑞丝: 讲师老是迟到, 而且有时还会忘记他们的稿子.

14、Literacy was not the lecturers' only concern.

大学讲师所担心的不仅是读写能力.

15、The Association of Teachers and Lecturers has published guidance for helping teachers solve the problem.

为此,英国教师与讲师协会已出版了一份指导手册,专门帮助教师应对这类问题.

以上是简答网为您整理的lecturers怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查看更多关于lecturers的用法、

lecturers的释义、lecturers的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/lecturers>